
Výroční zpráva Komise sportovců za uplynulé období
Založení komise

Eva Bartuňková a Leoš Siegel vstoupili v roce 2011 do voleb zároveň s návrhem na úpravu 
Stanov (článek 15, Prezidium ČSTS), jejíž podstatnou součástí bylo po vzoru WDSF začlenění Komise
sportovců mezi členy Prezidia, a to s hlasovacím právem. Na tomto legislativním základě se pak 
začala Komise sportovců tvořit a aktivizovat. Před volbami jsem aktivně spolupracoval na změnách 
stanov s paní Evou Bartuňkovou a panem Leošem Siegelem a společně s nimi jsem vytvořil základní
dokument, který měnil stanovy.

Presidium ČSTS

1. Presidium ČSTS je nejvyšším řídícím a výkonným orgánem ČSTS v období mezi valnými shromážděními ČSTS.

2. Presidium ČSTS tvoří president, vicepresident jako volená dvojice, předsedové představenstev divizí, kteří mohou být zastoupeni 
zástupcem z řad představenstva příslušné divize   a zástupce     Komise     sportovců.

3. Činnost Jednání presidia ČSTS řídí president ČSTS, v době jeho nepřítomnost na jednání pak   vicepresident ČSTS. Prezident má při 
hlasování 2/3 průměrného počtu hlasů divizí,  viceprezident 1/3 průměrného počtu hlasů divizí   a zástupce     komise     sportovců     ¼ 
průměrného počtu hlasů divizí. Zástupci divizí mají počet hlasů rovný celkovému součtu příspěvků zaplacených individuelními 
(zprostředkovanými včetně) členy svých divizí k datu jednání, dělenému součtem základního a rozšiřujícího členského příspěvku na 
soutěžní registraci pro jednoho dospělého individuelního člena (zaokrouhluje se na jednotky nahoru)

Po schválení dokumentů na Valném shromáždění vznikla Komise sportovců. Jeho členy si zvolili z 
řad sportovců, kteří podali kandidátku na všech mistrovstvích ČR sami sportovci a bylo vybráno 5 
členů nové Komise sportovců. 18.3.2012 byl Leošem Siegelem přednesen na presidiu vývoj situace 
a zveřejněním 26.3.2012 se oficiálně vytvořila Komise sportovců. 3.4.2012 jsme se jako noví 
členové komise na 4-leté období (do 3.4.2012) sešli ve složení :

Martin Dvořák

Monika Mihalíková

Romana Motlová

Radim Přádka

Pavel Sluka



Na schůzce, kterou vedl Leoš Siegel, jsme si zvolili Předsedu. Předsedou se stal Martin Dvořák a 
zástupcem v případě, že se nebude moci Martin zúčastnit Presidia byl po ústní dohodě určen 
Radim Přádka, popřípadě Pavel Sluka. Zvolili jsme si vize a cesty, kterými by komise měla jít a naše 
hlavní vize byly 3.

1)Zlepšit podmínky reprezentaci

2)Zlepšit prostředí domacích soutěží (Objektivita poroty, důstojné prostředí,..)

3)Zlepšit komunikaci mezi svazem a sportovci

Průběh a změny
Začátky byly těžké jak pro nás, tak pro presidium. Neměli jsme patřičné zkušenosti s 

legislativou a na druhé straně jsme do presidia vnesli vítr problémů, které do té doby presidium 
neřešilo. Velmi rychle jsme však našli společnou řeč a za naše necelé 4-leté období jsme napomohli
mnoha změnám v soutěžním řádu a pomohli spoustě tanečníkům zodpovědět jejich dotazům, 
pomoci jim v problematických situacích.

Významné změny, které jsme prosadili na presidiu

 Minimální počet porotců na soutěžích třída A – 7, TL – 9

 Na TL Maximální počet 5 hodnotících porotců registrovaných v jedné divizi 

 Povinné střídání skupin od 1.kola na soutěžích výběrového řízení (A, TL, MČR)

 Navýšení vrácení cestovních nákladů reprezentantům na 100% za ½finále,75% za ¼finále, 
15% za top36

 Srovnání kriterií pro všechny ligy (senioři, junioři, dospělí)

 Bonifikace ligy za počet porotců 9 porotců = minimum 0%; 11 porotců = 10%; 13 porotců = 
20% 

 Předseda zvolen do komise kontrolující výběrové řízení (Siegel, Novotný, Dvořák)

 Započítávání bodů do ranklistu za všechny umístění pro Juniory

 Začátek soutěže musí začít nejdříve po skončení prezence

 Profesionálové se mohou zúčastnit MČR i ve 3 párech

 Losování porot na MČR nikoliv na Doškolovacím semináři

 Projekt Profil páru na webu čsts



Naším velkým krokem bylo založení Facebookové stránky,

která přispěla obrovskému komunikačnímu spojení mezi sportovci a presidiem (Líbí se 507, 
poslední shlédnutý příspěvek oslovil 2924 lidí)

Mezinárodní spolupráce s WDSF Athletes commission

V srpnu 2015 na GOC proběhl mezinárodní meeting zástupců komisí sportovců v ostatních zemích. 
Tohoto meetingu jsem se zúčastnil jakožto předseda a Ashley Williamson jakožto předseda WDSF 
Athletes commission tento meeting vedla. Představila svojí vizi.

 Spolupráce s ostatními národními komisemi

 Pořádání meetingů všech komisí

 Pořádání sociálních campů pro všechny s podporou WDSF

 Tlak na rozčlenění licencí WDSF porot (A,B,C,D, Profesional Judge, …)

 Price money na soutěžích WDSF

 Nasazování předem známé den dopředu (mimochodem již schváleno a zveřejněno na 
stránkách WDSF)

 Sankce pro páry, které se neodhlásí (mimochodem již schváleno a zveřejněno na stránkách 
WDSF)



Obecná pomoc pro všechny sportovce

V neposlední řadě jsme pomáhali některým našim reprezentantům v nouzi na nominačních 
soutěžích. (Prágr MSU21, a další)

Zpracoval Ing. Martn Dvořák
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